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Eladó Családi ház, 75 m2, 671 m2 telek, Lengyeltóti
29 500 000 Ft ( ~76 056 € )

Lengyeltótiban eladó egy különleges hangulatú családi ház!

Adatlap sorszáma: #696900267

Szobák: 3

Építési mód: Vegyes

Belső állapot: Jó

Külső állapot: Átlagos

Fűtés: Konvektor

Építés éve: 1970

Kilátás: Utcára

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Parkolás: Garázsban

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: GG

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Lengyeltóti központi részén található ez a kellemes hangulatú családi ház,

melyet eladásra kínálok!

Elsősorban fiataloknak, és egy gyermekes családoknak ajánlom a helykínálata

miatt. A házban található kettő hálószoba is, melyek egymástól távol

helyezkednek el, biztosítva ezzel a zavartalan pihenést használói számára.  A

nagy hálószoba látvány gerendás mennyezettel rendelkezik, amely kimondottan

kellemes és meleg hangulatot kölcsönöz a helyiségnek. Plusz pozitívumként

említendő, hogy ide tartozik egy erkély is, utcára nyíló kilátással. A konyha

mérete is optimális, étkezőként is funkcionál. A fürdőszoba zuhanyzóval és

padlóösszefolyóval ellátott, kialakított kabin nincsen.  Az ingatlanban több

felújítási folyamat is elkészült a közelmúltban. A teljes elektromos hálózat ki lett

cserélve, új szekrény és mérőóra telepítéssel együtt. Az áramerősség 1x32A,

valamint van éjszakai áram is. A tetőszerkezet felújítása is megtörtént. Minden

nyílászáró hőszigetelt változatra lett cserélve. Jelenleg a szobák

padlószőnyeggel vannak borítva, de a burkolatuk járólap és laminált parketta. A

ház melegéről gázkonvektorok gondoskodnak, de telepítésre került 3 darab

hűtő-fűtő klíma is. Ezen felül van még egy cserépkályha a kis szoba és a nappali

között.  A háznak hátsó udvara van, aminek a mérete épp tökéletes. Itt található

egy teljesen zárható garázs is. Az ingatlan tehermentes, 1/1 tulajdon!

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Im zentralen Teil von Lengyeltóti befindet sich dieses gemütliche Familienhaus,

das ich zum Verkauf anbiete!

Ich empfehle es vor allem für junge Leute und Familien mit einem Kind, weil es

so viel Platz bietet. Das Haus verfügt über zwei Schlafzimmer, die weit

voneinander entfernt liegen und somit eine ungestörte Erholung für die Nutzer

gewährleisten. Das große Hauptschlafzimmer hat eine spektakuläre

Balkendecke, die dem Raum eine warme und gemütliche Atmosphäre verleiht.

Ein weiterer Pluspunkt ist der Balkon mit Blick auf die Straße. 

Die Küche ist ebenfalls von optimaler Größe und dient als Esszimmer. Das

Badezimmer verfügt über eine Dusche und einen Bodenabfluss, eine

Einbaukabine gibt es nicht.  Die Immobilie wurde kürzlich mehreren

Renovierungsarbeiten unterzogen. Das gesamte elektrische Netz wurde ersetzt,

einschließlich der Installation neuer Schränke und Zähler. Der Strom ist 1x32A

und es gibt auch Nachtstrom. Die Dachkonstruktion wurde ebenfalls renoviert.

Alle Fenster und Türen wurden durch isolierte Versionen ersetzt. Derzeit sind die

Räume mit Teppichboden ausgelegt, die Böden sind jedoch mit Fliesen und

Laminatparkett versehen. Das Haus wird mit Gaskonvektoren beheizt, aber es

gibt auch 3 Klimaanlagen zum Heizen und Kühlen. Außerdem gibt es einen

Kachelofen zwischen dem kleinen Zimmer und dem Wohnzimmer.  Das Haus hat

einen Hinterhof, der genau die richtige Größe hat. Es gibt auch eine voll

abschließbare Garage. Die Immobilie ist unbelastet, 1/1 Eigentum!

Diese Eigenschaft ist großartig, oder? Bitte rufen Sie uns an für weitere Details

und um einen Termin zu vereinbaren! Wenn Sie kaufen oder verkaufen möchten,

zögern Sie nicht, unsere Home Manager Agenten zu kontaktieren! Wir können

Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Darlehensangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten

geeignete auswählen!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

In the central part of Lengyeltóti is located this cozy family house, which I offer

for sale!

I recommend it mainly for young people and families with one child because of

the space it offers. The house has two bedrooms, which are located far away

from each other, ensuring undisturbed relaxation for its users. 

The large master bedroom has a spectacular beamed ceiling, which gives the

room a warm and cosy atmosphere. An added bonus is the balcony with views of

the street. 

The kitchen is also of optimal size and functions as a dining room. The bathroom

has a shower and a floor drain, there is no built-in cabin.  The property has

recently undergone several renovation processes. The entire electrical network

has been replaced, including the installation of new cupboards and meters. The

current is 1x32A and there is also night current. The roof structure has also been

renovated. All windows and doors have been replaced with insulated versions.

Currently, the rooms are covered with carpet, but the flooring is tiled and

laminated parquet. The house is heated by gas convectors, but there are also 3

air-conditioning units for heating and cooling. There is also a tiled stove between

the small room and the living room.  The house has a back yard, which is just

the right size. There is also a fully lockable garage. The property is

unencumbered, 1/1 ownership!

This property is great, right? Please call for more details and to schedule an

appointment! If you are looking to buy or sell, feel free to contact our Home

Manager agents! We can help you achieve your goals, anywhere in the country!

Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the most

suitable one for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


